

有關監管局新辦事處地址及在2022年1月1日之後舉行的資格考試的變更事項的提醒

Reminder of the EAA's new office address and changes to qualifying examinations scheduled after 1 January 2022

監管局提醒持牌人，本局辦事處已於2021年9月14日搬遷。

Please be reminded that the EAA's office has been relocated since 14 September 2021.

有關牌照事宜，請前往：香港灣仔皇后大道東183號合和中心26樓2601室

For matters about licensing, please visit: Room 2601, 26/F, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong

有關投訴事宜，請前往：香港柴灣利眾街24號東貿廣場7樓

For matters about complaints, please visit: 7/F, E-Trade Plaza, 24 Lee Chung Street, Chai Wan, Hong Kong

監管局的熱線電話（2111 2777）及辦公時間均維持不變：

星期一至五上午8時45分至下午5時45分（公眾假期除外）

The EAA hotline (2111 2777) and the opening hours of the offices will remain unchanged:

From 8:45am to 5:45pm Monday to Friday (except public holidays)

另一方面，於2022年1月1日（「生效日期」）之後舉行的資格考試將有以下的變更：

On the other hand, there will be certain changes for qualifying examinations scheduled after 1 January 2022 ("Effective Date"):

1. 增加資格考試費用（適用於所有資格考試）
在生效日期後舉行的地產代理資格考試的考試費將由\$800上調至\$900；而在生效日期後舉行的營業員資格考試的考試費則將由\$550上調至\$650。
2. 修訂罰則水平（適用於所有資格考試）
部分違反考試規則的罰則水平將會修訂。考生應參閱監管局在2021年9月28日發出的特別通告及在監管局網站發布的《考生須知及守則》修訂版本以了解詳情。
3. 更改報名方法（只適用於筆試模式的考試）
筆試模式的地產代理資格考試及筆試模式的營業員資格考試的報名方法將會更改為只接受(i)網上報名；及(ii)郵遞報名。

1. Increase of Qualifying Examination Fees (for all Qualifying Examinations)
The fee for the Estate Agents Qualifying Examination scheduled to be held after the Effective Date will be increased from \$800 to \$900, and the fee for the Salespersons Qualifying Examination scheduled to be held after the Effective Date will be increased from \$550 to \$650.
2. Revision to the Level of Penalty (for all Qualifying Examinations)
The level of penalty for certain breaches of examination regulations will be revised. Candidates should refer to the Special Notice dated 28 September 2021 and the revised "Instructions to Candidates" published on the website of the EAA for details.
3. Change of Registration Methods (for Paper-based Examinations only)
Registration methods for the paper-based Estate Agents Qualifying Examination and the paper-based Salespersons Qualifying Examination will be revised to accept only (i) online registration; and (ii) by post registration.

特別通告：



考生須知及守則：



Special Notice:



Instructions to Candidates:

